
Üdvözlöm! 
  
Csete Krisztián vagyok, Csór polgármestere. Ma kaptam meg levelét, s szeretnék minél előbb 
reagálni rá.  
  
Ugyan mi már nem vagyunk érintettek a kamionforgalom problémáiban, ám a hatásokról 
tudunk mesélni, hiszen mi a bőrünkön tapasztaltuk az elmúlt 20 évben a forgalom 
növekedéséből származó hátrányokat. Az elkerülő október elejére teljesen elkészült, majd 
pedig átadásra került. Még ma is lehet látni, hogy mennyire tönkretették a 8-ast a kamionok. 
A Magyar Közút pedig csak apróbb foltozási és marási feladatokat végzett el, a komplett 
felújítást nem. Pedig ez egy remek alappal ellátott római út volt valamikor. Aztán a 40-es 
évek elejére szilárd burkolattal látták el.  
Pár hatás: Az út mellett folyamatosan durrogtak el a vízvezetékek. Az út melletti házakban 
károk keletkeztek. A burkolatot már említettem, katasztrofális. A templomkertben található 
barokk szobrok eloxidálódtak (természetesen ehhez hozzájárultak a személyautók is). A 
koncként a nyakunkba vágott régi útra soha sem lesz pénzünk. Annyi biztos nem, hogy 
felújítsuk. Véleményünk szerint a forgalom okozta hibákat nem nekünk kellene elviselnünk. 
Most mégis ez van. 
Javaslom, hogy a kormány mindenképpen tegyen lépéseket a kamionforgalom visszaszorítása 
érdekében, egyúttal a vasúton való teherszállítás propagálásáért, támogatásáért. Tudom, az én 
kis észrevételem csak csepp a tengerben, de a tapasztalatainkat bármikor meg tudjuk osztani 
az érintett képviselőkkel, szakemberekkel. 
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